



جمهورية مصر العربية
هيئة قناة السويس

$$g_{\text{eff}} = 1.2 \times 10^{-10} \text{ cm}^2/\text{V} \cdot \text{s}$$

التسجيلية في ١٧/٩/٢٠٢١
الرقم ٢ : الإدارة

رقم القيد

رقم الملف ٤٠٤٦/٤٨

رقم الملف ٤٠٤٦/٤٨

تليفون : ٢٢٩٦٢٢٢ - ٢٢٩٦٢٢٢ - ٢٢٩٦٢٢٢ / ٠٦٤ الاسماعيلية

فاکس ۲۹۱۴۷۸۴ - ۲۹۱۴۷۸۵ / ۰۶۴ / ۰۰۲

بريد الكتروني: info@suezcanal.gov.eg

Periodical No. (28/2026)

Circular No. 1 of 2026 remains in effect with all its provisions for an additional six months, from August 1, 2026, until January 31, 2027.

مدير إدارة التحركات

Director of Transit Dept.

~~0.07~~

(مهندس/ عبد الرحمن محمد رمضان)

(Eng. / Abdelrahman Mohamed Ramadan)

Dept: _____

No. : _____

Re. :

Telephone : 064 /3396222 - 3396333 - 3397222 Ismailia

Fax : 002 / 064 /3914784 / 3914785

Email. : info@suezcanal.gov.eg

الزعمانية في ٢٣/٥/٢٠٢٦
إدارة الدفاع

رقم القيد

رقم الملف: ٤٤١/١

تلفزيون ۲۳۶۷۲۲۲ - ۲۳۶۷۲۲۳ - ۱۱۸۵۶۱۱/۳۱.۰۱۴۹۷۲۲۲

۰۰۲/۰۶۴/۳۹۱۴۷۸۵ - ۳۹۱۴۷۸۴ فاکس

بريد الكتروني: info@suezcanal.gov.eg

" کتاب دوری رقم (1 / 2026) "

Periodical No. (1/2026)

في إطار تشجيع حركة الملاحة بالموانئ المصرية وتيسيراً ومساهمةً من هيئة قناة السويس لملاك السفن تقرر تعديل جزئي للمنشور الملاحي رقم (6) لسنة 2025 الخاص بتحصيل رسوم الرسو والمكوث للسفن التي تقوم بأعمال لوجستية في مناطق المخطاف ("V" AREA) بالقطاع الجنوبي والمتجهة إلى ميناء الأدبية

In the Framework of encouraging maritime traffic at Egyptian ports, and as a facilitation and contribution from the Suez Canal Authority to ship owners, it has been resolved to implement a partial amendment to Navigational Circular No. (6) of 2025 concerning the levying of mooring and berthing charges for vessels conducting logistical operations in the anchorage areas (V AREA) at the Southern Sector and bound for El-Adabiya Port.

Article one: Mooring and Berthing charges shall be five US cents per ton of International Gross Tonnage per day.

المادة الاولى: عن كل يوم رسو او مكوث 5 سنت امريكي لكل طن من الحمولة الكلية الدولية في اليوم الواحد

Article Two: All other conditions and procedures set forth in Navigational Circular No. (6) of 2025 shall remain in full force and effect without modification, except as amended by this Periodical.

المادة الثانية: تظل جميع الشروط والإجراءات الأخرى الواردة في المنشور الملاحى رقم (6) لسنة 2025 مارية دون أي تغيير، فيما عدا ما تم تعديله بموجب هذا الكتاب الدورى.

Article three: This Periodical shall take effect as of February 1, 2026, for a period of six months, subject to reassessment of the applicable tariff upon expiration of the aforementioned period in accordance with prevailing circumstances.

المادة الثالثة: يسري هذا الكتاب الدوري اعتباراً من الأول من فبراير 2026 لمدة ستة أشهر، على أن يتم إعادة تقييم التعريف المطبقة عند انتهاء الفترة المذكورة وفقاً للظروف السائدة

مدير إدارة التحركات

Director of Transit Dept.

~~2.07~~

(مهندس / عبد الرحمن محمد رمضان)

(Eng. / Abdelrahman Mohamed Ramadan)